
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC       
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
Štev.:   011- 0019/2012-12  
Datum: 19.12. 2012      

Z A P I S N I K 
 
17. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 19. decembra 
2012 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, 
Marko Jovič, Harison Kirinčič, Erland Košec, Anton Potočnik, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar, Franc Bradeško, Franc Rejec. 
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Biserka Pogačar, predsednica NO.  
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Simona Kostrevc, Boris Krnjajič, Sandra Nartnik, Tadeja Plestenjak, Mojca Sečnik, 
Mateja Tavčar, Barbara Velkovrh, Helena Čuk.  
 
Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
Po ugotovitvi sklepčnosti je svetnikom predlagal v sprejem zapisnik 15. redne seje, ki je bil dopolnjen 
z ugotovitvami svetnika Roberta Grdadolnika ter zapisnik 16. redne seje. Oba zapisnika sta bila 
soglasno sprejeta.  
  
V nadaljevanju je svetnikom občinskega sveta je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 

1. Predlog Pravilnika  o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v občini Dobrova - Polhov 
Gradec- obravnava in sprejem   (gradivo posredovano pri sklicu 16. redne seje)   

2. Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega   
      zemljišča na območju občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2013 
3. Sprejem letnih programov športa, kulture in turizma za leto 2013 in 2014  
4. Predlog investicijskega programa za gradnjo Vodovoda Praproče–Zalog- obravnava in sprejem  
5. Predlog Odloka o proračunu za leto 2013 in 2014- obravnava in sprejem   (gradivo 

posredovano pri sklicu 16. redne seje)     
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno 

- seznanitev s Programom dela Nadzornega odbora občine za leti 2013 in 2014   
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Predlog Pravilnika  o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v občini Dobrova - 
Polhov Gradec 
Sandra Nartnik iz uprave je povedala, da je gradivo svetnikom bilo posredovano s sklicem 16. redne 
seje in ni nobenih sprememb. Marko Jovič je kot predsednik Odbora za zdravstvo in socialo povedal, 
da odbor novi Pravilnik podpira, ki definira novo obliko denarne pomoči v nematerialni obliki, z 
nakazilom, istočasno pa se rešuje problem zaradi Zakona o javnem naročanju. Cilj naj bi bila 
uskladitev predpisa z zakonodajo, natančnejša opredelitev upravičencev, pogojev, postopka in načina 
dodelitve ter višine enkratne denarne pomoči. Predlagal je, da občinski svet sprejme Pravilnik v 
predlagani obliki in vsebini.  
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
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Sklep 114/1/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Pravilnik o enkratni denarni pomoči ob rojstvu 
otroka v Občini Dobrova-Polhov Gradec. 
Za:  12 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega   
zemljišča na območju občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2013 
 
Župan je svetnikom povedal, da mora občinski svet pred pričetkom leta, na katerega se nanaša 
obveznost plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, sprejeti vrednost točke in jo objaviti v 
uradnem glasilu. Povedal je, da je predlagana vrednost točke ostala na istem nivoju kot pretekla leta, 
saj občina ne želi povzročati dodatnih davčnih bremen občanom. Višina točke znaša za leto 2013 tako 
0,002212 EUR. S sprejemom predlaganega sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo zazidanega  stavbnega  zemljišča  v  letu  2013 bodo prihodki iz naslova NUSZ v letu 2013 
znašali  159.337 EUR.   
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 115/2/17 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun NUSZ za leto 
2013 v predlaganem besedilu. 
Za:  12 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Sprejem letnih programov športa, kulture in turizma za leto 2013 in 2014  
 
Ana Zorc je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti povedala, da je odbor obravnaval letne 
programe športa in kulture, ki so usklajeni s proračuni in nima zadržkov za potrditev. Tudi Stanislav 
Dvanajščak je kot predsednik Odbora za gospodarstvo in turizem povedal, da je odbor obravnaval 
letni program turizma in ni imel pripomb ter predlaga, da ga občinski svet sprejme. 
Letni programi kulture določajo namen in obseg sofinanciranja programov izvajalcev letnih programov 
iz javnih sredstev, ki se zagotovijo v proračunu Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
V razpravi je svetnik Harison Kirinčič povprašal, ali generalno v primerjavi z indeksom rasti in 
gospodarski krizi programi dobijo manj denarja? Sandra Nartnik iz uprave je povedala, da vsa sredstva 
ostajajo na ravni preteklega leta.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji sklep:   
 
Sklep 116/3/17 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Letne programe športa, kulture in turizma za 
leti 2013 in 2014 v predlaganem besedilu.  
Za:  12 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Seji se pridruži občinski svetnik Robert Grdadolnik.  
 
Ad 4) Predlog investicijskega programa za gradnjo Vodovoda Praproče–Zalog- obravnava   
          in sprejem 
Župan je svetnikom povedal razloge in namen sprejema investicijske dokumentacije za projekt, s 
katerim bo občina kandidirala tudi na razpisu za pridobitev zunanjih sredstev, iz postavke Razvoja 
regij. Gre za del področja občine, kjer oskrba z vodo še ni rešena. Predlog izvedbe investicije je 
istočasno opredeljen tudi že v predlogu proračuna.   
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 117/4/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje Investicijski program za projekt IZGRADNJA 
VODOVODA PRAPROČE-ZALOG, ki ga je v mesecu novembru 2012 izdelalo podjetje Poslovne storitve 
PRIPS, Rajko Šimonka, s.p. Razkrižje 20d, 9246 Razkrižje. Ocenjena celotna vrednost projekta po 
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tekočih cenah je 752.126,86 €. Od tega je predvidenih lastnih sredstev občine 553.214,86 (v letu 
2011: 598,80 €, v letu 2012: 23.700 €, v letu 2013: 264.988,00 € v letu 2014, 263.928,06 €) in 
predvidenega sofinanciranja razpisa prednostne usmeritve Regionalni razvojni programi, razvojna 
prioriteta Razvoj regij v višini 198.912,00 € (od tega v letu 2013: 98.912,00 € in v letu 2014: 
100.00,00 €).« 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Predlog Odloka o proračunu za leto 2013 in 2014 
Župan je povedal, da so po opravljeni predstavitvi in splošni razpravi o osnutku Odloka o proračunu 
občine za leti 2013 in 2014 na 16. redni seji občinskega sveta, v času javne razprave, ki je trajala do 
6. decembra 2012, bile podane pripombe na osnutek proračuna s strani KS Šentjošt nad Horjulom.  
Vpogled v proračun je bil zagotovljen tudi na sedežu občine, sklep pa objavljen na oglasni deski 
občine.   
 
Pristojna delovna telesa občinskega sveta so v času javne razprave obravnavala vsebino predlaganih 
proračunov za leti 2013 in 2014.  
Odbor za kmetijstvo gospodarstvo in turizem je obravnaval predlog proračuna za leti 2013 in 2014 na 
svoji 6. redni seji dne 3. 12. 2012. Člani odbora niso imeli pripomb in dopolnitev. Odbor za komunalo 
in urbanizem je obravnaval predlog proračuna za leti 2013 in 2014 na svoji 14. redni seji  dne 
4.12.2012. Člani odbora niso imeli pripomb in dopolnitev. Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 13. 
redni seji dne 3.12.2012 obravnaval predlog proračuna za leti 2013 in 2014 in do predlogov 
predlaganih aktov zavzel stališče in predlaga Občinskemu svetu, da sprejme predlog proračuna za leti 
2013 in 2014. Odbor za zdravstvo in socialo je na svoji 12. redni seji dne 10.12.2012 obravnaval 
predlog proračuna za leti 2013 in 2014 in do predlogov predlaganih aktov zavzel stališče, da  predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme predlog proračuna za leti 2013 in 2014. 
 
Župan je povedal da so pripombe na osnutek proračuna s strani KS Šentjošt nad Horjulom razvidne iz 
gradiva, da so občinski svetniki z njimi v celoti seznanjeni, prav tako pa je uprava pripravila odgovore 
s katerimi je po njegovem mnenju podala vse potrebne informacije. V gradivu so bili svetnikom 
posredovani tudi predlogi treh amandmajev, z obrazložitvami.   
V razpravi si sodelovali svetniki Harison Kirinčič, Marko Jovič, Andreja Dolinar in Robert Grdadolnik.  
Svetnika Kirinčiča je zanimala vsebina z amandmajem predlaganega projekta Kreativnih industrij, saj 
so po njegovem mnenju nekateri projekti, ki se vodijo na državni ravni, nekoristni ter ga zanima, 
kakšna je dodana vrednost projekta? Marko Jovič je povprašal, ali bodo podani tudi izsledki izvajanja 
programa, kakšni so cilji ter želi,d a bodo učinki jasno vidni. Pričakuje produktivnost LUR-a pri projektu 
in določen angažma občinske uprave.  Helena Čuk iz uprave je pojasnila, da bo program v bistvu 
operacija, ki jo bo izvajala Regionalna agencija Ljubljanske urbane regije. Kreativne industrije so 
dejavnosti, ki izhajajo iz individualne ustvarjalnosti, znanj in talenta in imajo potencial ustvarjanja 
dodane vrednosti in delovnih mest. Namen RCKE je spodbujanje sodelovanja med kreativnimi 
dejavnostmi in njihovo vključevanje v poslovne procese podjetij. S takim povezovanjem dobijo 
produkti podjetij višjo dodano vrednost. RCKA bo deloval kot vozlišče in bo povezoval gospodarske 
družbe in kreativne industrije z izvedbo dogodkov, komunikacijo, spletnimi aplikacijami in 
spodbujanjem med člani omrežja. 
Andreja Dolinar je izrazila pomislek o pravilnosti podaje amandmajev župana na seji, župan ji je 
povedal, da mu je dana tovrstna možnost na podlagi 88. člena Poslovnika občinskega sveta.  
Roberta Grdadolnika je zanimalo javno zasebno partnerstvo, kdo bo pokrival stroške, večkrat je v 
javnosti bilo izpostavljeno tveganje koruptivnih dejanj pri javnozasebnih partnerstvih. Župan je 
Grdadolniku predstavil koncept partnerstva, ki je bil predstavljen že v Aktu, ki ga je sprejel občinski 
svet in prav tako pravna študija, ki je jasno predvidela razmejitev tveganj med partnerji. Zaključek je, 
da občina kot javni partner po zaključku projekta postane lastnik na funkcionalnih programih, ki jih je 
predvidela vzporedno s proračunom, zasebni partnerji pa lastniki vsak na svojem delu. Župan je 
povedal, da se bo zavzemal za sprotno seznanjanje občinskega sveta in seveda za jasen potek 
projekta. Grdadolnik je povprašal še za projekt Pločnika Gorjanc-Razori. Helena čuk iz uprave mu je 
povedala, da je s projektom občina kandidirala na razpisu, ki žal zaradi premalo doseženih točk, iz 
razloga prerazvitosti občine, ni uspela, sedaj pa je investicija predvidena za izvedbo v letu 2013 in 
2014 ter prijavljena na sredstva SVLR. Povečanje obsega del v Brezju je župan obrazložil zaradi 
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dodatne ureditve meteorne kanalizacije ceste, ki ni bila predvidena v projektu kanalizacije, je pa zaradi 
utrditve cestnega telesa nujna.      
 
V nadaljevanju seje je župan svetnikom predstavil še amandmaje, za prvega je deloma odgovor 
podala že Helena Čuk iz uprave, namreč RRA-LUR z operacijo kandidira na nepovratna sredstva 
javnega poziva Razvoj regij, kjer je zahtevano, da so operacije, ki se izvajajo, vključene v NRP-je 
občin, v deležu njenega sofinanciranja. Skupna ocenjena vrednost projekta je 329.281,80€, delež, ki 
ga pokrije občina je 2.599,61 €, ta nova NRP postavka finančno ne vpliva na predlagan proračun. 
Župan je predlagal svetnikom v sprejem  
 
Sklep 118/5/17 
»Odpre se nova NRP postavka OB021-12-0106 v letih 2013 in 2014: Regionalni Center Kreativne 

Ekonomije (RCKE). V letu 2013 se nameni 1.560,02 EUR, v letu 2014 se nameni 1.039,59 EUR. « 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Drugi amandma se nanaša na postavko 13029002-13004-4204 - Novogradnje, rekonstrukcija in 
adaptacije; Na odhodkovni strani pri postavki NRP - OB021-12-0018 JP 567571 Belec-Jamnik se 
predvidena sredstva v letu 2013 povečajo za 45.000 EUR. Na omenjeni postavki so bila sredstva 
predvidena izvedbo zemeljskih del, vendar sredstva v letu 2012 ne bodo porabljena. Finančne 
obveznosti po pogodbi bodo nastale šele v letu 2013, zato se na prihodkovni strani v splošnem delu 
proračuna poglavje XII. stanje sredstev na dan na 31.12 poveča za 45.000 EUR. 
Na odhodkovni strani se doda postavka NRP - OB021-12-0017 Parkirišče pri cerkvi Dobrova v višini 
15.000 EUR. Na omenjeni postavki so bila sredstva predvidena za ureditev parkirišča, vendar sredstva 
v letu 2012 ne bodo porabljena. Finančne obveznosti po pogodbi bodo nastale šele v letu 2013, zato 
se na prihodkovni strani v splošnem delu proračuna poglavje XII. stanje sredstev na dan na 31.12 
poveča za 15.000 EUR. Svetnikom je predlagal v sprejem tudi  
 
Sklep 119/6/17 
»- Pri postavki 13029002-13004-4204 – Novogradnje, rekonstrukcija in adaptacije se povečajo 
predvidena sredstva za 60.000,00 EUR na odhodkovni strani in v splošnem delu proračuna Stanje 
sredstev na dan na 31.12 preteklega leta na prihodkovni strani, v isti višini. V ta namen se poveča tudi 
NRP - OB021-12-0018 JP 567571 Belec-Jamnik v letu 2013 za 45.000 EUR in doda se nov NRP - 
OB021-12-0017 Parkirišče pri cerkvi Dobrova v višini 15.000 EUR. 
- pri načrtu razvojnih programov 2013-2016 popravi navedba naziva NRP postavke OB021-12-0098 JP 
567881 iz Kurja vas-Planina na Butajnova-Planina. « 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
S tretjim amandmajem se v Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem dodajo nova zemljišča za 
predvideno menjavo pod točko 10 in 11, katere so že bile zajete v Načrtu 2012, pa se zaradi 
nenačrtovanih dogodkov v letu 2012 ne bodo izvedle, so pa pomembne za uresničitev izvedbe 
projektov občine in ureditve katastra občinskih cest- župan je predlagal svetnikom v sprejem  
naslednji 
Sklep 120/7/17 
»- V letu 2013 se postavka 72 Kapitalski prihodki, 722-Prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih 
sredstev; poveča za 100.280,00 EUR. Na odhodkovni strani leta 2013 se na proračunski postavki 
16069001-16026-4206 – Nakup zemljišč in naravnih bogastev poveča predvidena sredstva za 
100.280,00 EUR. V ta namen se poveča projekt OB000-07-0148 Nakup zemljišča ŠRC Gabrje v višini 
72.200,00 EUR in doda nov NRP OB021-12-0107 Menjava zemljišč LC Dobrova-Brezje, Malnar v višini 
28.080,00 EUR. Z obrazložitvijo se ustrezno spremeni tudi predlog Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine za leto 2013.  
 - V Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem 2013 se v tabeli 1 Prodaja in menjava zemljišč, pod 
točko 9 popravi navedba parcele in sicer parcelna številka 228/6 k.o. Polhov Gradec se pravilno 
nadomesti z parcelna številka 1228/6 k.o. Polhov Gradec. « 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet  in  
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Sklep 121/8/17 
» Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme usklajena Odloka o proračunu občine 
Dobrova- Polhov Gradec za leti 2013 in 2014. « 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Zibelnik A. Kdo in kako izvaja Taksi prevoze za otroke?  
Grdadolnik R. Poziv za vpis v vrtec-kakšno je stanje?  
Grdadolnik R. Delovanje medobčinskega inšpektorata -pri vrtcu Brezje, pri rondoju v Šentjoštu?... 
Grdadolnik R. Pobuda za prestavitev rondoja v Šentjoštu 
Gradadolnik R. obvozna cesta Dobrova- Horjul, že kdo razmišljal?  
Dvanajščak S.  zaščita ceste za Pratkarjem v Polhovem Gradcu?  
Ana Zorc pobuda občinskemu svetu o zavzemu stališča o smučišču Šentjošt 
 
Na vprašanja je odgovore podal župan: 

- v zvezi s Taxi prevozi je Simona Kostrevc iz uprave odgovorila, da se prevozi izvajajo v skladu 
z zakonodajo, vozijo se trenutno trije otroci. Župan je predlagal svetniku Zibelniku, da po seji 
v finančni službi pridobi natančne podatke o višini sredstev in načinu izvajanja prevozov.  

- v zvezi s pozivom vpisa otrok  v vrtec je po trenutnem stanju možno zagotoviti še tri prazna 
mesta za otroke druge starostne skupine, župan pa mu je na kratko predstavil tudi pregled 
vpisa vlog v centralni seznam.  

- v zvezi z načinom praznjenja greznic iz prejšnje seje je še povedal, da je celotna informacija 
podana občanom preko časopisa, res pa je, da je cena na odvoz 33 Eur, kot je pravilno 
povedal Svetnik Dvanajščak.  

- Župan je podal odgovor na vprašanje in pobudo svetnika Grdadolnika in sicer na kratko je 
povedal o možnostih in načinu urgiranja inšpekcijske službe, v Brezju je lastnik za ureditev 
žive meje že obveščen, za prestavite rondoja v Šentjoštu, postavitev ograje in odstranitev 
smrek pa bo izdelana idejna prometna študija za promet v osrednjem delu Šentjošta.  O 
obvozni cesti skozi Brezje ni bilo do sedaj govora, je pa na spodnjem delu zemljišče 
obremenjeno z elektriko, plinovodom in vodo, tako da je po županovem mnenju ideja 
neizvedljiva.  

- Župan je Dvanajščaku na pobudo za postavitev ograje za zavarovanje prometa na cesti nad 
Pratkarjem povedal, da se bo spomladi izvedel ogled na kraju samem in nato preučilo potrebo 
po postavitvi ograje.   

- Ana Zorc je podala predlog, da občinski svet zavzame stališče o smučišču v Šentjoštu saj 
ocenjuje, da je vsebina presegla pristojnosti njenega Odbora in tudi sredstev v ta namen. 
Podpira in spoštuje delo športnega društva in vodilnih članov, vendar je potreba društva po 
novih investicijah v breme občinskega proračuna trenutno pod vprašajem, V razpravi so 
sodelovali tudi svetniki Marko Jovič, Anton Zibelnik, Bojan Demšar in Andreja Dolinar, ki 
podpirajo delo društva, župan se je strinjal, vendar je odločanje o tovrstnih projektih potrebno 
večje analize, kako umestiti projekt med občinske in s kakšnimi stroški in odgovornostmi je 
povezana investicija, tudi glede na nizko nadmorsko lego.  

- Župan je izpostavil tudi odziv društva iz Šentjošta na povabilo občine za sodelovanje na 
občinski prireditvi, ki pa je bil izrazito odklonilen ter povedal, da ga je tak odnos razočaral. 
Glede na to, da so društva prejemniki občinskih sredstev. Svetnike je seznanil s potekom 
pogovorov o uvedbi izboljšanih avtobusnih linij z dodatnimi 600 kilometri prevozov, o 
predvidenem obisku vlade oz. ministra v občini.         

 
Ad 7) Razno 
Predsednica nadzornega odbora občine Biserka Pogačar je seznanila svetnike in svetnice občinskega 
sveta s Programom dela Nadzornega odbora občine za leti 2013 in 2014 ter povedala, da bi bila vesela 
povratne informacije o delu nadzornega odbora tudi iz njihove strani.  
Andreja Dolinar je pohvalila dosedanje delo nadzornega odbora, njihovo striktnost in natančnost.  
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Andreja Dolinar je v nadaljevanju kot predstavnica ustanovitelja javnega zavoda podala v nadaljevanju 
tudi poročilo iz Sveta šole na Dobrovi, o najbolj pereči problematiki in načinu reševanja le-te, s 
pomočjo ravnatelja šole.     
 

 
Ad 5) Razno 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.50 uri.  
 
 
 
  Zapisala: 
Mateja Tavčar  
                                                             
   

                                                          Franc Setnikar 
                                                        župan  

 


